

## 歌礼应邀参加 J.P.摩根健康产业大会

### Ascletois Presented at J.P. Morgan Healthcare Conference

2018年1月10日，歌礼创始人、董事长、CEO 吴劲梓博士应邀参加了在美国旧金山召开的第36届J.P.摩根健康产业大会并发表演讲，向来自全球的数千名投资人、医药企业高管们展示歌礼。



一年一度的J.P.摩根健康产业大会是生命科学行业中规模最大、信息量最大的医疗投资研讨会。每年一月初大会召开之际，主要的基金合伙人、美欧的跨国公司和高科技医疗中小企业的高管们便从全球各地飞往旧金山。大会亦被称作产业与资本融合的盛会，并将引领当年乃至其后一段时期全球医药健康领域的发展与投资风向。

**Hangzhou, Jan. 10, 2018** – Ascletois today announced that Jinzi J. Wu, Ph.D., Ascletois' founder, President and CEO, presented an overview of the company on Wednesday, January 10 at 9:00 a.m. PT at the 36th Annual J.P. Morgan Healthcare Conference in San Francisco.

The annual J.P. Morgan Healthcare Conference is the largest and most informative health care investment symposium in the industry, brings thousands of investors from around the world together. The hundreds of companies presenting run the gamut, from start-ups to those with more than \$300 billion in market cap, and encompass the entire global healthcare landscape, including pharmaceutical firms, health care service providers, profit and not-for-profits, and medical device companies.